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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia finančnej komisie  

Dátum konania :             29.03.2023   Prezenčne, online doc. PhDr. D. Klimovský 

Čas konania:                   16,30 hod. 6. poschodie, kancelária č. 612 

Miesto konania:              Miestny úrad Bratislava - Petržalka 

Prítomní poslanci: 

Predseda komisie: Ing. Richard Vilkus 

Členovia komisie: doc. PhDr. Daniel Klimovský, Mgr. Pavol Škápik, PhD., Ing. Marek 

Tydor, Pavol Záhradný 

Prítomní neposlanci: Ing. Milena Filáčková, Ing. Veronika Miťková  

Neprítomný : Ing. Branislav Kleinert - Ospravedlnený  

Prizvaní : Mgr. Z. Grečová, vedúca FO, E. Benkovičová, koordinátorka projektov     

Tajomníčka: Mgr. R. Kusá 

Predseda komisie privítal všetkých členov finančnej komisie (ďalej len „FK“). Otvoril 

zasadnutie komisie, oboznámil členov s návrhom programu zasadnutia. 

Na začiatku rokovania komisie požiadal Mgr. P. Škápik pána predsedu FK o stiahnutie - 

vyradenie bodu č. 4 - Voľba člena finančnej komisie z radov neposlancov z programu 

zasadnutia. Taktiež pán predseda FK navrhol členom komisie o zaradenie bodu do Programu 

zasadnutia - Návrh na schválenie odmeny miestnej kontrolórke Ing. Diane Chovancovej, 

odmenu vo výške 10 % z jej určeného mesačného platu za obdobie 2. polroka 2022.  

Ohľadom stiahnutého bodu z programu zasadnutia sa v diskusii všetci členovia FK zhodli, 

keďže už máme zvolených 3 členov z radov neposlancov, nie je dôvod zvoliť ešte ďalšieho 

neposlanca, o čom aj samostatne hlasovali. Po krátkej diskusii predsedu s členmi komisie 

o týchto návrhoch stiahnutia bodu č. 4 z programu a nového doplnenia (zaradenia vyššie 

uvedeného bodu)  predseda komisie dal hlasovať:   

K bodu 1: Návrh schválenia programu zasadnutia FK 

Hlasovanie: 

Prítomných : 7 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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Schválený program zasadnutia: 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia / Ing. R. Vilkus / 

2. Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava - Petržalka na rok 2023 /Mgr. Z. 

Grečová, vedúca FO/  

3. Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava – Petržalka v zmysle 

VZN č. 16/2020 /p. Benkovičová, Kancelária zástupkýň starostu/  

4. Návrh na schválenie odmeny miestnej kontrolórke Ing. Diane Chovancovej, odmenu 

vo výške 10 % z jej určeného mesačného platu za obdobie 2.polroka 2022 

5. Rôzne 

Predseda FK dal o voľbe neposlanca hlasovať: 

Hlasovanie: 

Prítomných : 7 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Záver: Nebol zvolený člen finančnej komisie z radov neposlancov. 

K bodu 2: Návrh  na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava – Petržalka na rok 2023 

Uvedený návrh na úpravu rozpočtu predniesla vedúca FO, Mgr. Z. Grečová, ktorá oboznámila 

členov komisie, že úprava rozpočtu sa navrhuje z dôvodu zabezpečenia kapitálových 

výdavkov na nákup 3 platobných kioskov na hotovostné a bezhotovostné platby. Kiosky sú 

objednané, výdavky boli rozpočtované ešte v roku 2022 a boli ponechané v rezervnom fonde. 

Celkové kapitálové výdavky sú nezmenené a sú vo výške 30 000,00 Eur.  

Jedná sa o    -    zvýšenie príjmových finančných operácií o 30 000,00 Eur z rezervného fondu 

- zvýšenie kapitálových výdavkov v podprograme 2.2 o 30 000,00 Eur 

Všetci prítomní členovia s týmto návrhom na úpravu rozpočtu súhlasili. 

Po ukončení diskusie o návrhu na úpravu rozpočtu dal predseda FK hlasovať:   

Hlasovanie: 

Prítomných : 7 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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Finančná komisia odporúča schváliť predložený „Návrh uznesenia“.  

Uznesenie bolo schválené. 

K bodu 3: Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava – Petržalka 

v zmysle VZN č. 16/2020 

Uvedený Návrh na poskytnutie dotácií prezentovala na FK koordinátorka projektu Erika 

Benkovičová, ktorá informovala o dotáciách, ktoré majú byť schválené pre jednotlivé komisie 

v oblastiach napr. šport, kultúra, živ. prostredie. Vysvetlila  členom komisie samotný postup 

podávania žiadostí, na aký účel je možné dotáciu poskytnúť,  podmienky čerpania dotácií. P. 

Benkovičová podotkla, že sa každá žiadosť bodovo ohodnotí podľa stanovených kritérií. 

Následne sa žiadosti zoradia zostupne podľa počtu získaných bodov. Žiadateľ, ktorý získa 

najväčší počet bodov dostane najvyššie percento požadovanej sumy. 

Pani Benkovičová uviedla členom komisie, že neúspešní žiadatelia môžu ešte požiadať 

o poskytnutie dotácie do 2000,00 Eur pána starostu MČ, ktorý rozhodne o schválení žiadosti 

do 60 dní od podania žiadosti. (O poskytnutie dotácie nad 2000,00 Eur rozhoduje Miestne 

zastupiteľstvo MČ Bratislava - Petržalka). 

Pre jednotlivé komisie bola schválená dotácia v celkovej výške 75,000 Eur, t.j. pre komisie:  

školskú komisiu suma 16 515,00 Eur, pre športovú komisiu suma 19 647,00 Eur, pre sociálnu 

komisiu 11 193,00 Eur, pre kultúrnu komisiu: 21 544,00 Eur, pre komisiu životného 

prostredia: 6 101,00 Eur. 

Všetci členovia komisie s týmto návrhom poskytnutia dotácii súhlasili.  

V diskusii s členmi komisie Mgr. Škápik navrhol, že dotácie do budúcnosti by bolo potrebné 

upraviť – aktualizovať usmernením, ako sa budú ďalej poskytovať, teraz poskytujeme dotácie 

pre malé športové kluby do 100 000,00 Eur  a pre veľké športové kluby do 200 000,00 Eur. 

Pán doc. Klimovský uviedol, že treba to riešiť už pri zostavovaní rozpočtu ako prispievať 

jednotlivým subjektom, či by nebolo dobré mať samostatnú schému pre MŠ a ZŠ.  

Ing. M. Tydor tiež uviedol, že dotujeme vlastné zariadenia – napr. MŠ cez Občianske 

združenia, ktoré sú pri MŠ – že MŠ, ZŠ by mali byť z tohto vylúčené, keďže MŠ sú 

v pôsobnosti Mestskej časti, ktorá je ich zriaďovateľom.   

Po ukončení diskusie dal predseda FK dal hlasovať:  

Hlasovanie: 

Prítomných : 7 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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Finančná komisia odporúča schváliť predložené návrhy na poskytnutie dotácií. 

K bodu 4: Návrh na schválenie odmeny miestnej kontrolórke Ing. Diane Chovancovej, 

odmenu vo výške 10 % z jej určeného mesačného platu za obdobie 2. polroka 2022  

Všetci členovia FK súhlasili s návrhom na schválenie odmeny vo výške 10% z jej určeného 

mesačného platu miestnej kontrolórke Ing. Diane Chovancovej, najmä za jej výsledky práce 

miestnej kontrolórky, za zodpovedné a kvalitné vykonávanie kontrolnej činnosti, vzhľadom 

na náročnosť, rozsah a jej pracovného nasadenia riešenia problémov nad rámec pracovných 

povinností za obdobie, za ktoré sa odmena poskytuje a to za 2. polrok 2022.   

O tomto návrhu dal predseda FK hlasovať:  

Hlasovanie: 

Prítomných : 7 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Finančná komisia odporúča schváliť návrh odmeny miestnej kontrolórke Ing. Diane 

Chovancovej vo výške 10% z jej určeného mesačného platu za obdobie za 2.polroka 

2022.    

K bodu 5 Rôzne:  

V tomto bode Ing. M. Tydor diskutoval aj s ostatnými členmi komisie ohľadom programu 

zasadnutia investičnej komisie, členovia navrhli, aby FK mala zasadnutie ako posledná, 

keďže celková problematika jednotlivých bodov investičnej komisie sa riešila na FK.  

Taktiež Mgr. Škápik mal otázku na p. vedúcu Mgr. Grečovú v súvislosti s „Poplatkami za 

rozvoj“, uviedol, že 68 % týchto poplatkov je poukázaných na účet  mestskej časti a 32 % má 

hlavné mesto. Pani vedúca Mgr. Grečová uviedla, že od 1.4.2023 je zriadený samostatný účet, 

aby informácie o poplatkoch za rozvoj boli prehľadnejšie, keďže je povinnosťou ich k 30.09. 

zverejňovať. 

Predseda FK na záver poďakoval všetkým členom a oficiálne ukončil rokovanie o 17,30 hod.  

Predseda:                      Meno a priezvisko:  Ing. Richard Vilkus 

Tajomník komisie:                               Meno a priezvisko:  Mgr. Ružena Kusá  

 

V Bratislave, dňa  31.03.2023 

 


